
کار ب�ه جاه�ای 
دنيا حيدري
    گزارش

باریک کش�یده 
ش�ده، آن ه�م با 
مردي که طي چهار سال حضورش در پرسپولیس 
یک بار هم حرفي در خصوص مطالباتش به زبان 
نیاورد. مردي که باز هم می ش�د ب�ا او راه آمد تا 
پرونده اش تنها با پرداخت مابقي مطالباتش بسته 
ش�ود، اما عرب مدیرعامل دارد هم�ان راهي را 

می رود که مدیران قبلي رفته بودند. 
هنوز فراموش نکرده ايم حرف های رويانيان را که حق 
به جانب در خصوص گرفتن غرامت از ژوزه صحبت 
می کرد، اما نه فقط موف��ق به گرفتن ريالي غرامت 
نش��د، بلکه کار را به جايي رس��اند که پرسپوليس 
رقمي بابت يک مربي اخراجي داد که هنوز در طول 
تاريخ اين تيم بی سابقه است. اتفاقي که دور از انتظار 
نيست اگر در آينده ای بس��يار نزديک در ماجراي 
برانکو نيز شاهد آن باشيم، چراکه اين بار هم شاهد 
مصاحبه های حق به جانب مديرعامل پرسپوليس 
هستيم. مديري که به واسطه س��ابقه همکاري با 
مديران قبلي به خوبي می داند که قرار نيست بابت 
اش��تباهاتش در اين تيم و هزينه های هنگفتي که 

روي دست باشگاه می گذارد بازخواست شود. 
    

عرب همچنان بر حرف های خود پافشاري می کند. 
به اينکه برانکو سرمربي پرسپوليس بوده و به دليل 
عقد قرارداد با الاهلي عربستان بايد پاسخگو باشد و 
جريمه شود. به همين دليل است که جلسه با وکيل 
سرمربي سابق پرسپوليس به گونه ای پيش رفت که 
برانکو بعد از گرفتن اخبار جلس��ه چنان برآشفته 
شود که تأکيد کند نه فقط مطالباتش را می گيرد،  
بلکه خسارت سال آينده را هم خواهد گرفت. البته 
به اين مبلغ بايد 5 درصد خسارتي را هم که برانکو 
می تواند از پرسپوليس بگيرد، اضافه کرد: »مديران 
پرسپوليس بايد ادعاي خود مبني به عدم تعهد به 
قراردادم را ثابت کنند. از چهار ماه قبل چند نامه به 
باشگاه زديم و به نوعی به آنها هشدار داديم که بايد 
به تعهداتشان در قبال ما عمل کنند، حتی رعايت 
حداقل موازين را هم در مورد دستيارانم نکردند 
که پاس��خ  نامه های آنها را بدهند. آخرين نامه را 
که نوشتيم به باشگاه 15 روز مهلت داديم که آن 
مهلت را هم رعايت نکردند. آنها نه تنها 11 ماه به 
تعهداتش��ان عمل نکردند، بلک��ه الان هم حاضر 

به انجام آن نيس��تند و گردن نمی گيرند و تمايل 
ندارند دستمزد من و دس��تيارانم را بدهند. بيش 
از 60 درصد از قراردادم را طلبکارم. همکارانم چند 
ماه از حقوقشان را طلبکارند. متأسفانه مجبورم از 
پرسپوليس به فيفا شکايت کنم  و برخلاف آنچه 
گفته می شود از آنجايی که تا تاريخ 26 ژوئن باشگاه 
پرسپوليس به تعهداتش در قبال من و همکاران 
عمل نکرده، خود به خود قرارداد فصل آينده ما با 

پرسپوليس فسخ شده است.«
    

برانکو که طي اين مدت کمتر در خصوص دلايل 
جدايی اش با پرسپوليس صحبت کرده بود، اين بار 
نه فقط با جديت تمام از تصميم خود، همکارانش و 
حتي بشار و بوديمير براي شکايت به فيفا می گويد، 
بلکه صراحت��اً مديران پرس��پوليس را مقصر اين 
جدايي می خواند: »متأس��فانه هم��ه آنهايی که 
می خواس��تند به هواداران نشان دهند که مايلند 
من در پرسپوليس بمانم، فريب اذهان عمومی بود. 
تکليف اصلی آنها در پرسپوليس اين بود که من و 

ديگر خارجی های تيم را هرچه زودتر از باشگاه دور 
کنند که اين کار را انجام دادند. برای من همه چيز 
پول نبود. در چهار سالی که سرمربی پرسپوليس 
بودم مبلغ قراردادم ثابت ب��ود و هيچ گاه افزايش 
نيافت. در تمام اين مدت با يک رق��م قرارداد کار 
کردم و حتی قراردادی که برای فصل آينده نوشته 
بوديم هم با همان مبلغ سال اول بود. آنچه گفته 
می شود واقعيت ندارد. من بارها گفته ام که بهترين 
دوران مربيگری خود را در تهران گذرانده ام. رابطه 
خيلی خوبی بين من و هواداران وجود داش��ت و 
عشقی که به آنها داشتم باور نکردنی بود. انتظارم 
اين بود که بعد از چهار س��ال ک��ه بهترين نتايج 
کسب شد، هم من و هم همکارانم به شکل زيبايی 
از پرسپوليس جدا شويم، اما متأسفانه با رفتار بسيار 
ناپسند مديريت باش��گاه و ديگر عوامل او مواجه 
شديم. آگاهانه به ما دروغ گفته  می شد و حالا هم 
نمايندگان پرس��پوليس به وکيلم گفته اند قصد 
پرداخت مطالباتم را ندارند. با اين شرايط چاره ای 

جز شکايت به فيفا برايم باقي می ماند؟«

    
در واقع نمايندگان پرس��پوليس ح��رف ديگري 
نمی توانس��تند به وکيل برانکو بزنند، وقتي پولي 
که قرار بود بابت مطالبات او پرداخت ش��ود خرج 
پيش پرداخت کالدرون و دستيارانش شد و چيزي 
باقي نماند که در آن چمدان معروفي که مديرعامل 
سرخپوش��ان همواره از آم��اده بودنش می گفت، 
گذاشته و به برانکو تحويل داده ش��ود. در اصل به 
نظر می رسد عرب با علم به اينکه نه نظارتي وجود 
دارد و نه توبيخي بابت اشتباهات به جا مانده، قصد 
دارد با کش دادن ماجراي برانکو با همين روش��ي 
که در پيش گرفته، کار را به جايي برساند که چند 
پرونده به پرونده  های پرس��پوليس در فيفا اضافه 
ش��ود. پرونده هايی که بدون شک مطالبات برانکو 
و دستيارانش را به چندين برابر آنچه هست تبديل 
خواهد کرد، اما چه اهميتي دارد وقتي تا آن زمان 
عرب ديگر مديرعامل پرسپوليس نيست که بخواهد 
نگران بدهي به جا مانده  باشد. کسي هم يقه او را بابت 

ميراثي که از خود به جا گذاشته نخواهد گرفت!
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 کوپا آمه ریکای 2019 به کام برزیل تمام شد
 قهرمانی در ماراکانا 

پایان ناکامی های سلسائو
سلس��ائو با پيروزی 3 بر يک بر پ��رو، قهرمان��ی در  کوپا آمه ريکا را در 
ورزشگاه ماراکانا جشن گرفت. تيم ملی برزيل بالاخره بعد از 12 سال 
فاتح اين رقابت ها شد و جام قهرمانی را در خانه حفظ کرد. ديدار فينال 
کوپا 2019 را برزيل و پرو برگزار کردند و همانطور که انتظار می رفت 
قناری ها پيروز ميدان ش��دند. تيم ملی برزيل که آخرين بار در س��ال 
2007 در خاک ونزوئلا قهرمان ش��ده بود پس از س��ه دوره به ناکامی  
خود پايان داد. آخرين جام قهرمانی زردپوشان در سال 2013 و در جام 

کنفدراسيون ها به دست آمد. 
  شگفتی  خلق نشد

يک پای ديگر فينال اين دوره  کوپا آمه ريکا پرو بود. تيمی که روی کاغذ 
و از نظر کارشناسان شانس زيادی برای موفقيت نداشت، اما پرو با حذف 
قهرمان دو دوره گذشته )شيلی( قصد داش��ت با پيروزی مقابل برزيل 
ش��گفتی اش را تکميل کند، اما قدرت و تجرب��ه قناری ها مانع از تحقق 
اين رؤيا شد. شاگردان تيته برای شکستن طلسم ناکامی های چند سال 
گذش��ته خود با تمام قدرت بازی کردند و در نهايت هم به خواسته شان 
رسيدند. سرمربی برزيل کسب عنوان قهرمانی را حق شاگردانش دانست: 
»بی اندازه خوشحال هستم و نمی توانم خوشحالی ام را با کلمات بيان کنم. 
تيمم با شايستگی توانست جام قهرمانی را بالای سر ببرد. ما شايسته ترين 
تيم برای کس��ب عنوان قهرمانی بوديم. من می دانستم که بازی بسيار 
دشواری مقابل پرو داريم. نتيجه ای که به دست آمد باعث نمی شود شما 
پرو را تيم ضعيفی بدانيد. اين نتيجه بيانگر اختلاف دو تيم نبود.« تيته 
ابراز اميدواری کرد همکاری اش با تيم ملی برزيل کماکان ادامه داشته 
باشد: »قراردادم با تيم فوتبال برزيل تا بعد از جام جهانی قطر اعتبار دارد. 

منتظر هستم تا واکنش فدراسيون فوتبال برزيل را ببينم.«
  هشدار به مسی

سرمربی برزيل از ليونل مسی خواست تا با ناکامی آرژانتين در رسيدن 
به فينال کنار بيايد: »مسی را بازيکن فوق العاده ای می دانم، ولی او بايد 
احترامش را حفظ کند. شما بايد شکس��ت را بپذيريد و مراقب باشيد 
که چه می گوييد. او فش��ار زيادی روی خودش ايجاد می کند. برزيل 
برابر آرژانتين فوتبال کاملًا عادلانه و جوانمردانه ای ارائه داد. ما هم در 
بسياری از بازی ها از جمله جام جهانی از داوری ضربه خورديم. هر تيمی 
مشکل خودش را دارد و نبايد به اين خاطر که بازيکن بزرگی هستيد 

چنين صحبت هايی را بيان کنيد.«
  برزیلی های بی رقیب 

در پايان کوپا 2019 جوايز بهترين ها توزيع شد و در اين بين تيم قهرمان 
همه جوايز را درو کرد. کاپيتان دنی آلوز با عملکرد خوبش توانست عنوان 
بهترين بازيکن جام را به خود اختصاص دهد. علاوه بر آلوز، آليس��ون 
بکر، دروازه بان قناری ها هم که فقط ش��ش بار دروازه اش باز شده بود، 
لقب بهتري��ن دروازه بان رقابت های را گرفت. اورتون با س��ه گل زده به 
همراه گريرو مشترکاً آقای گل شد و تيم ملی برزيل هم به خاطر دريافت 

کمترين کارت زرد و قرمز جايزه بازی جوانمردانه را نيز به چنگ آورد. 
  رکوردشکنی آلوز

کاپيتان 35 س��اله رکوردی جالب از خود به جا گذاش��ت. دنی آلوز در 
 کوپا آمه ريکا عصای دست تيته بود و در جريان رقابت ها تأثير زيادی در 
قهرمانی برزيل داشت. آلوز 35 س��اله که بهترين بازيکن جام هم لقب 
گرفته، اولين بازيکنی است که در تاريخ فوتبال 40 جام مختلف را کسب 
کرده است. آلوز همچنين با گلزنی در سن 35 سالگی لقب مسن ترين 
گلزن برزيلی در تاريخ  کوپا آمه ريکا را نيز در اختيار دارد. اين بازيکن در 
پايان جام به تمجيد از عملکرد سرمربی پرداخت: »کاپيتان کشتی ما 
تيته است. به همه مردم برزيل اين قهرمانی را تبريک می گويم. از اينکه 
در اين ورزشگاه قهرمان شديم خيلی خوشحاليم. ماراکانا هميشه برای 

ما اهميت خاصی دارد، چراکه اينجا خانه  ماست.«
  محرومیت مسی و دعوت به اروپا

اظهارات اعجوبه آرژانتينی در خصوص پشت پرده های مديريت فوتبال 
در کنفدراس��يون فوتبال امريکای جنوبی احتمالاً کار دستش خواهد 
داد. اتفاقات بازی رده بندی با شيلی موجب شد تا ليونل مسی با خشم و 
عصبانيت عليه مسئولان کانمبول )CONMBOL( صحبت کند. لئو 
که در اين بازی و در صحنه ای  عجيب و بحث برانگيز با کارت قرمز داور از 
زمين اخراج شد، ادعا کرد کنفدراسيون امريکای جنوبی برای قهرمانی 
برزيل برنامه ريزی کرده است. مسی حتی حاضر نشد در مراسم اهدای 
مدال نيز حضور داشته باش��د، اما صحبت های او قابل پيگيری است و 
احتمال محروميت دو ساله اين بازيکن وجود دارد. اين در حالی است که 
فدراسيون فوتبال آرژانتين هم به شدت از سوت های زده شده عليه اين 
تيم گلايه دارد. ديروز همچنين خبری به نقل از فاکس اسپورت منتشر 
شد مبنی بر اينکه يوفا، آرژانتين را به ليگ ملت های اروپا دعوت کرده 

است. حالا بايد منتظر واکنش آرژانتينی ها به اين پيشنهاد ماند.

تهدید برانکو به شکایت از پرسپولیس: هم مطالباتم و هم خسارت سال بعد را مي گیرم

عرب پا جاي پاي مدیران قبلي گذاشت!

سعید احمديان

 نوجوانان کشتي آزاد هم 
قهرمان آسيا شدند

يک شنبه  شب بود که تيم کشتی آزاد نوجوانان ايران با کسب هفت مدال 
طلا، يک مدال نقره و يک مدال برنز با اقتدار به عنوان قهرمانی رقابت های 
آسيايی در قزاقستان رس��يد. در پايان تيم ايران توسط علی عرب در وزن 
45 کيلوگرم، رحمان عموزاد خليلی در وزن 4۸ کيلوگرم، علی قلی زادگان 
در وزن 51 کيلوگرم، اميرحسين متقی در وزن 60 کيلوگرم، اميرحسين 
فيروزپور در وزن ۸0 کيلوگرم، سهيل يوسفی در وزن 92 کيلوگرم و سالار 
حبيبی در وزن 110 کيلوگرم به مدال طلا رس��يد. در وزن 60 کيلوگرم 
توسط عرفان الهی به مدال نقره دست يافت و در وزن 60 کيلوگرم توسط 
مهدی ويسی در وزن 55 کيلوگرم صاحب مدال برنز شد و با کسب 212 

امتياز با اقتدار عنوان قهرمانی قاره کهن را به دست آورد.

شیوا نوروزی

اسامی تیم ملی       فوتبال
فوتب�ال ب�رای 
اردوی تیرم�اه ب�ا نفرات�ی ج�وان و حتی از 

دسته یک اعلام شد.
 اس��امی دعوت ش��دگان به تيم مل��ی در حالی 
اعلام شده اس��ت که خبری از بازيکنان مطرح و 
لژيونرهای فوتبال ايران نيست. دعوت از دو آقای 

گل ليگ دسته اول ايران از جمله تصميمات جالب 
توجه و اعجاب آور مربی بلژيکی است. ويلموتس 
همچنين  از جمع لژيونرها تنها مهرداد محمدی 
تازه پيوس��ته به باش��گاه پرتغالی را در فهرست 
خود قرار داده اس��ت.  محمدرش��يد مظاهری، 
مهدی امينی، احمد گوه��ری، محمد انصاری، 
محمدحسين مرادمند، سياوش يزدانی، ايمان 
س��ليمی، دانيال اس��ماعيلی فر، مهدی شيری، 
محمد نادری، سعيد آقايی، علی کريمی، احمد 
عبدالله زاده، رضا اس��دی، اميرحسين کريمی، 
مهرداد محمدی، محمد محبی، محمد کريمی، 
س��عيد واس��عی، آرش رضاوند، مجيد علياری، 
شهريار مغانلو و پيمان رنجبری نفرات دعوت شده 
به اردو هستند که از صبح شنبه آينده کار خود را 
شروع می کنند. با نگاهي به فهرست نفرات دعوت 
شده می توان اينگونه نتيجه گيری کرد که  او تنها 
در پی شناخت بيشتر استعدادهای جوان در آينده 
است. هرچند که مطابق معمول اعلام ليست تيم 
ملي و حضور جواناني که تاکنون سابقه  حضور در 
اردوهای تيم را نداش��ته اند با انتقادهايي روبه رو 
شده است، به خصوص اينکه ويلموتس در فرصت 
کمي که داشته هنوز نتوانسته شناخت چنداني از 

بازيکنان باشگاه های داخلي پيدا کند.

معطلي 4 ساعته تیم ملي والیبال در فرودگاه

امریکایی ها مهمان نوازی خود را نشان دادند!

ویلموتس 23 نفر را به اردوي تیم ملي فراخواند

ليستي جوان و عجيب!

توقعي جز اين نمی رفت      واليبال
و ملی پوشان واليبال با 
معطلي چهار س��اعته به جهت آنچ��ه امريکايی ها 
مصاحبه می نامند و چيزي کمتر از بازجويي نيست، 
هنگام ورود به امريکا برای شرکت در مرحله نهايی 
ليگ ملت ها روبه رو شدند. خوش خبر، سرپرست تيم 
ملی  واليبال با بيان اينکه اعتراض رسمی خود را به 
اين موضوع اعلام کرده ايم، گفت: »تيم ايران با سه 
پرواز به امريکا رسيد. پس از ورود هر گروه از بازيکنان 
و مربيان ايرانی، چند نف��ر از آنها را فقط برای انجام 

مصاحبه انتخاب کردند و اين پروس��ه حدود چهار 
ساعت طول کشيد. البته اين نکته را هم بايد بگويم 
که اگر کاروان ايران می توانست با يک پرواز به امريکا 
برود شايد بيشتر از دو ساعت معطل نمی شديم. ما 
مراتب اعتراض خود را اعلام کرده ايم. من به مسئولان 
امريکايی گفتم اگر قوانينی که برای تيم ايران اجرا 
می کنيد برای همه اجرا می شود، ما اعتراضی نداريم 
و به ش��ما اجازه می دهيم تا به صورت کامل تيم را 
بررسی کنيد، اما اينکه برخی قوانين فقط مختص به 

تيم ايران باشد جای اعتراض دارد.«

آگهى تغییرات شرکت کارگزارى مهر اقتصاد ایرانیان شرکت سهامى خاص
 به شماره ثبت 162514 و شناسه ملى 10102051355

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى تهران (524655)

آگهی فقدان سند مالکیت 

م الف: 75946/ ایرج فرج فهیمی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه دو کرج

آگهى ابلاغ اجرائیه 9800434

م الف: 9824/ معاون واحد اجراى اسناد رسمى سنندج- حسین ملامیرزائى

 خصوصی سازی پيشکش
 حق پخش تلویزیوني فوتبال را بگيرید

صحبت های پوري حسيني، رئيس سازمان خصوصي سازی در روزهاي 
اخير گوياي اين اس��ت که پرونده واگذاري استقلال و پرسپوليس براي 
چندمين سال متوالي باز هم بسته شده است و با وجود وعده های وزارت 
ورزش، گويا امسال هم قرار نيست اين دو تيم به بخش خصوصي واگذار 
شوند. سال هاست که ماجراي واگذاري دو باشگاه دولتي پايتخت مطرح 
می شود و هر بار به دلايلي مشابه به سرانجام نمی رسد. البته در سال جاري 
وزير ورزش از عزم جدي وزارتخانه متبوعش براي کندن نخ دولت از دو 
تيم استقلال و پرس��پوليس خبر داده بود، اما اين بار هم گويا مشکلات 
سابق همچنان بر سر راه واگذاري دو تيم ديده می شود تا رئيس سازمان 
خصوصی سازی با وزارت ورزش اتمام حجت و تأکيد کند که استقلال و 

پرسپوليس امسال هم واگذار نخواهند شد. 
البته در اينکه دولت با توجه به سرمايه اجتماعي استقلال و پرسپوليس اراده 
واقعي براي واگذاري اين دو تيم ندارد، حرف وحديث های فراواني وجود دارد 
و پروسه ای که خصوصی سازی سرخابي ها در يک دهه اخير طي کرده   است، 
حاکي از آن است که دولتي ها برخلاف وعده های ظاهری شان در مصاحبه ها، 

در عمل چندان راغب به از دست دادن اين ظرفيت نيستند.
در چنين شرايطي بديهي است که خصوصی سازی استقلال و پرسپوليس 
احتمالي نزديک به بعيد است و سروصداهايی که هر چند وقت يک بار درباره 
اين دو تيم به راه می افتد را نبايد جدي گرفت. در چنين شرايطي دولت بايد 
براي سروس��امان دادن به وضعيت مالي و مديريتي دو تيم قدمی جدي 
بردارد و سرخابي ها را از وضعيت نابسامانی که سال هاست با توجه به سيستم 
مديريت دولتي که بر آنها تحميل شده است، خارج کند. يکي از مهم ترين 
چالش هايی که استقلال و پرسپوليس با آن درگير هستند، مسائل مالي و 
بودجه ای است، به خصوص که هزينه 100 ميلياردي هر کدام از اين تيم ها 

در طول يک فصل بار سنگيني را روي دوش دولت می گذارد.
البته دولتی ها مدعي هستند که اسپانسرها هزينه های استقلال و پرسپوليس 
را تأمين می کنند و يک ريال هم وزارت ورزش به آنها کمک نمی کند. با اين 
حال کمتر کسي اين مس��ئله را جدي می گيرد و با وجود ادعاي دولتی ها، 
نمی توان روي کمک مالي وزارت ورزش به استقلال و پرسپوليس سرپوش 
گذاشت. سالانه چندده ميليارد از بيت المال براي اين دو تيم هزينه می شود، 
آن هم در شرايطي که کشور با مشکلات اقتصادي زيادی روبه رو است و با 
توجه به ممنوع بودن هزينه دول��ت در ورزش حرفه ای، چنين هزينه های 
هنگفتي از بيت المال براي تيم های باشگاهي دولتي يک تخلف آشکار است.

خصوصی سازی هرچند بهترين مسير براي کاهش هزينه دولت در ورزش 
حرفه ای، به خصوص در باشگاهداري فوتبال است، با اين حال همان طور 
که اشاره شد چشم انداز روشني براي واگذاري استقلال و پرسپوليس ديده 
نمی شود و در اين راستا دولت بايد براي تأمين منابع مالي باشگاه های تحت 
نظرش فکر ديگري بکند. در چنين شرايطي دولت بايد به سمت احقاق 
حق فوتبالي ها برود تا باش��گاه ها با بی نيازی از منابع دولتي در درآمدها و 
هزينه هايشان خودکفا شوند. تلاش براي پيگيري حق پخش تلويزيوني 
فوتبال که نزديک به نيمي از درآمدهاي سالانه باشگاه ها را در سطح دنيا 
شامل می شود، يکي از مهم ترين فاکتورهايي است که می تواند به استقلال 
مالي باشگاه های دولتي در ورزش ايران کمک کند و تيم هايی مانند استقلال 

و پرسپوليس را از کمک های غيرقانوني دولت بی نياز سازد.
 در اين راستا دولت بايد از طريق مجلس براي اعاده حق باشگاه های فوتبال 
که سال هاست مغفول مانده، اقدام و با تصويب قوانيني در اين راستا، موانعي 
را که بر سر گرفتن حق پخش تلويزيوني وجود دارد برطرف کند. در صورت 
اقدام دولت در چنين مسيري است که به رغم عدم واگذاري دو تيم، می توان 
به وضعيت ناهنجاري که به خصوص از نظر مالي باشگاه های دولتي مانند 
استقلال و پرسپوليس با آن درگير هس��تند، پايان داد تا اين دو تيم و ساير 
تيم های دولتي با درآمدهايي که مانند ساير کشورهاي دنيا حق شان است، 

اداره شوند و مثل  امروز نباشد که هزينه هايشان از بيت المال تأمين شود.


